
          Delft, 6-09-2019 
Betreft: Wetsvoorstel / Uitrol 5G 

Geachte overheid, Mona Keijzer, 

Bij deze mijn reactie op het voornemen ten aanzien van uitrol van 5G-netwerk (5e generatie 
netwerk; frequenties aanzienlijk hoger en in de vorm van lasers die u nog niet ‘vrijgeeft’), 
oftewel een ander soort draadloze communicatie. 

Ik ben tegen alle ontwikkelingen die met dit netwerk zoals bovengenoemd te maken 
hebben. Ik beroep mij hierbij op: 
 
Hoofdstuk 1. Grondrechten Artikel 11  
Ieder heeft, behoudens bij of krachtens de wet te stellen beperkingen, recht op 
onaantastbaarheid van zijn lichaam. 

Mijn lichaam bestaat bij de gratie van een elektromagnetisch veld, dat te vergelijken is met 
een harmonisch werkend orkest.  
Het is bewezen dat er schade wordt ondervonden door straling in zijn algemeenheid en in 
het bijzonder met de hoge en laservorm van frequenties, welke gepaard gaan met het 
zogenoemde 5G-netwerk. 
Aangezien ik mij niet kan onttrekken als dit netwerk wordt uitgerold in mijn omgeving, ben ik 
tegen en stel ik de overheid en in het bijzonder Mona Keijzer aansprakelijk op grond van de 
Nuremberg code voor schade die ik dan ondervind. 
 
Bij elk experiment op de bevolking is vrijwillige toestemming nodig. Aangezien 5G niet is 
getest op de lange termijn effecten, geen enkele instantie, overheid en/of wetenschap kan 
aantonen dat 5G géén biologische schade zal veroorzaken op lange termijn, is en blijft 5G 
een experiment op de bevolking en mag 5G niet worden uitgerold zonder toestemming van 
de bevolking. Daarbij mag ook geen enkele instantie, overheid of wetenschap zich 
verschuilen achter het argument: “Ik moet de orders opvolgen” of “Ik moet het landelijk 
beleid opvolgen”. Op grond van de Nuremberg code kan niemand zich daar achter 
verschuilen en kan iedereen, die orders opvolgt en/of uitvoert die niet-ethisch zijn, 
aansprakelijk gesteld worden en hiervoor vervolgt worden. 

Verder beroep ik mij op het volgende Artikel 3:33 BW (rechtshandeling): Ik wil dit netwerk 
en de daar aan verbonden apparaten en voorwaarden niet. Ik ben tegen. 

Dit zijn de tot nu toe bekende EMF ziektebeelden met 3 en 4G: 

• pijn in nek, schouders en onderrug 
• muisarm (RSI) 
• aandoeningen die vaak worden aangeduid als tennisarm, hernia en peesontsteking 
• hormonale disbalans ,pre-menstruele en- menopausale stoornis 
• algemeen gevoel van onbehagen 
• zonder aanwijsbare reden gestrest, nerveus, prikkelbaar, agressief, depressief 
• (chronische) vermoeidheid, burn-out, sick-building-syndroom 
• eczeem, allergieën, hooikoorts 
• kanker, leukemie, tumoren 
• maag- en darmklachten 
• miskramen, misvormingen bij foetus 



• reuma, artritis 
• stoornissen in de bloedsomloop, hoge bloeddruk 
• hoofdpijn, migraine 
• hyperventilatie, benauwd gevoel, hartkloppingen 
• duizeligheid, opgeblazen gevoel in het hoofd 
• slecht slapen 
• zeurderig gevoel in benen, niet stil kunnen houden (restless legs) 
• kramp (meestal in kuit en voet) 
• onvruchtbaar , impotentie 
• ontstekingen in het algemeen 
• hyperactiviteit bij kinderen 
• 's nachts onrustig, veel huilen, nachtmerries, vele malen uit bed komen 
• bedplassen 
• wiegendood (SIDS = Sudden Infant Death Syndrom) 

Samen met het feit dat voor het 5G netwerk, bomen worden verwijderd en/of vervangen 
door GMO-bomen die bestand zijn tegen deze straling (en chemicaliën uit de lucht), wordt 
de leefbaarheid voor mijn lichaam structureel aangetast en daar ben ik tegen, beroepende 
Artikel 1.11. 

De grootschalige kap van bomen ten behoeve van biomassa-verbranding is een 
regelrechte aantasting van het milieu; het verminderd zuurstof en CO2 opname, het werkt 
verhitting van het klimaat in de hand, het maakt de bodemstructuur fragiel voor 
overstromingen. Het zogenaamde Fresnel-effect door bomen welke het netwerk in de weg 
staan is u wel degelijk bekend en zou alleen hierom al in Nederland zeker, maar voor de 
hele planeet, acute rede moeten zijn om nooit te zijn begonnen aan dit idee!! 

De enige conclusie die ik kan trekken is dat u over de hoofden van mensen een wereld-
orde aan het afdwingen bent waarvoor een heleboel mensen geen plaats meer zal zijn. Zij 
zullen niet goed meer kunnen leven en functioneren en zullen waarschijnlijk hun zorg dan 
wel niet erkend krijgen, noch vergoed, noch zelf kunnen betalen, immers zij worden 
geschaad in hun functioneren. 

!  !  



De gevolgen zijn veel verstrekkender dan u doet vermoeden. De technologie staat al klaar, 
maar is alleen betaalbaar voor de survival of the fittest; zij die voldoende geld kunnen 
genereren of hebben om zich in te dekken op allerlei manieren tegen de gevolgen hiervan. 
Dit is schending van de mensenrechten. U vraagt aan massa’s mensen om enkelingen die 
het wel kunnen opbrengen zich te beschermen, dan wel te genieten en te verdienen aan dit 
netwerk hun gang te laten gaan, terwijl diezelfde massa’s hier onder zullen lijden. 

Met deze ontwikkeling dwingt u mensen zich bloot te stellen aan aantasting aan hun 
electro-magnetisch veld en de daarmee gepaard gaande intelligentie en gezondheid. Deze 
afbeeldingen van klanken laten zien dat alles in deze stoffelijke en fijnstoffelijke materie 
gedragen wordt door EM frequenties (en hun wetmatigheden en verhoudingen) en de 
natuur deze in harmonie schept en verzorgt. Het recht dat u denkt te hebben om over de 
hoofden van massa’s mensen geld te verdienen en zaken op te lossen die blijkbaar goed 
fout zijn gegaan, door frequenties te manipuleren tot op hoogten die bewezen schadelijk 
worden bevonden, is daarom een vorm van genocide en ecocide en derhalve 
onaanvaardbaar en strafbaar. 
Onderstaande afbeeldingen zijn Cymatics; foto’s van de invloed van frequenties op 
lichtplaten dmv gel of fijnzand. Dit zijn allen harmonische, natuurlijke frequenties. 
Wijzelf en de gehele natuur zijn verbonden via deze frequenties. 

!   !  

! !  



Het buitensluiten van meetapparatuur welke verstoringen op zeer fijnstoffelijk frequentie-
niveau kunnen aantonen, is een van de misdaden tegen de mensheid. Deze apparatuur is 
al lang ontwikkeld, maar wordt ‘zogenaamd’ niet erkend. 

Kortom, om de zin door te drijven van de top-elite, worden feiten domweg tegengewerkt of/
en gemanipuleerd. Waarom wilt u op die manier besturen? Op basis van basale, grove 
leugens? 

Bij deze laat ik u de neergang zien van het menselijk IQ. Dit is natuurlijk een blauwdruk van 
een complexiteit aan factoren, maar voor mij spreekt het boekdelen: 

!  

Wilt u hieraan medeplichtig zijn? Want dat bent u, als u alle onderzoeken die voorhanden 
zijn t.a.v. dit netwerk blijft negeren. 

Uiteraard is er maar één oplossing; een totale elektronische blackout (van een paar 
daagjes) en het geld dat nu in computers staat, laten verdwijnen in lucht en alles overnieuw 
verdelen. Volgens het waardige aloude ‘Kapitaal-boekhoudkundig systeem’, waarbij ook 
diensten, know-how, vaardigheden (ja ook moederschap) en allerhande kwaliteiten in 
‘kapitaal’ worden vastgesteld. In plaats van in ‘geld’, waarbij alleen de overheden, banken 
en corporaties ‘renteloos’ kunnen ‘lenen’, en de burgers alles met rente moeten ophoesten.  

Alle menskundige onderzoeken (zoals die van vandalisme) wijzen uit dat als mensen een 
waardig bestaan hebben, zij verantwoordelijkheid nemen voor alle facetten van hun leven. 
(Ja, ook in Afrika). Nou, wat wilt u nog meer? Geef ze een waardig bestaan en weg 
overpopulatie, weg verkwisting van het milieu, weg conflicten, weg verslavingen, armoede, 
geweld, dierenmishandeling etc. etc.  

Wanneer gaat u intelligent handelen, in plaats van uw toevlucht te zoeken tot het 
gedegradeerde ‘smart’? 



Tot slot nog een aantal beelden die voor zichzelf spreken:

! !

!  !  

 !  



Twee organisaties en hun eigen veilige norm: 
 
1. De bouwbiologen hebben 2 veilige normen: 
     - In de slaapkamer: 0,1 µW/m2 ofwel 0.006 V/m 
     - In werksituatie: 10,0 µW/m2 ofwel 0.06 V/m 
 
2. De ICNIRP heeft een veilige norm van 61 V/m ofwel bijna 10 miljoen µW/m2 

!  

!  



!  

!  

(volledig rapport van bovenstaande beelden: http://www.creamees.nl/straling-5g/rapport ) 
Tot slot wil ik wijzen op het feit en het bewezen gegeven dat de frequenties die gepaard 
gaan met het 5G netwerk ook als massa-wapen worden en zijn gebruikt; en dus ten alle 
tijden zo kunnen worden ingezet. 
De combinatie met ‘smart-meters’, Chemtrails, Nexrad cloud-seeding en weermanipulatie, 
vaccinaties, GMO’s, E-nummers en het tegenhouden van de zon etc. etc. vormen samen 
een ‘massa-vernietigingswapen’. Iedereen die een beetje onderzoek doet beseft dit en 
gruwelt van deze ontwikkelingen. 
We, (die dus) zijn diep bedroefd hierover. Dat ik me hiermee moet bezighouden is al een 
zeer trieste zaak. 

Bijgaand de info hierover van Barry Trower: (voor het geval u dit een trol acht, ‘fake news’, 
echt er zijn honderden bronnen die dit bevestigen).  
… https://youtu.be/Tj-iCkQylsE 
 
Verder verwijs ik u naar de volgende artikelen 
- Lezing van Studium Generale TU Delft over straling https://youtu.be/lTLI0qDbsm4 
- 5G Appeal http://www.5gappeal.eu/the-5g-appeal/  
 

Nogmaals; Artikel 1.11 van de grondwet. Ik ben tegen.  

https://youtu.be/Tj-iCkQylsE
https://youtu.be/lTLI0qDbsm4
http://www.5gappeal.eu/the-5g-appeal/


Indien u nog vragen heeft en nog meer gedetailleerde informatie nodig heeft, bent u 
welkom om een beroep op mij te doen. 

Hoogachtend, Jerry Kooyman 

jerrykooyman@gmail.com


